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Η (ενωτική) ομιλία του Π. Τερεζάκη (ΟΣΕ) και η
επανεμφάνιση της Ιω. Τσιαπαρίκου (ΡΑΣ)

2025/01/30 10:00 στην κατηγορία ΥΠΟΓΕΙΟΣ

Σύντομο χαιρετισμό στην κοπή της Πρωτοχρονιάτικης Πίτας της Πανελλήνιας
Ομοσπονδίας Σιδηροδρομικών – Μέσων Σταθερής Τροχιάς απηύθυνε, μεταξύ άλλων, ο
διευθύνων σύμβουλος του ΟΣΕ, Παναγιώτης Τερεζάκης.

Ο κ. Τερεζάκης στάθηκε στην προσπάθεια μετασχηματισμού του ΟΣΕ, με την
ενοποίηση της ΕΡΓΟΣΕ και του τροχαίου υλικού της ΓΑΙΑΟΣΕ.

«Ο ΟΣΕ γίνεται ενιαίος, θα διαχειρίζεται τα πάντα, όσον αφορά τη συντήρηση των
υποδομών, την κατασκευή νέων έργων και τη διαχείριση του τροχαίου υλικού. Όπως
καταλαβαίνετε, περνάμε σε μια νέα εποχή», σχολίασε.

Στη συνέχεια, έστειλε ένα μήνυμα «ενότητας» προς τους εργαζόμενους της 
ΕΡΓΟΣΕ, αναφέροντας τα κάτωθι:

«Η ΕΡΓΟΣΕ έχει γράψει τη δική της ιστορία στο ελληνικό σιδηροδρομικό. Έχει φέρει
νέες τεχνολογίες, έχει εφαρμόσει και κατασκευάσει μεγάλα τεχνικά έργα στο χώρο
του σιδηροδρόμου.

Άρα η ιστορία της, ούτε παραγράφεται, ούτε παραποιείται, ούτε 
παραβλέπεται, αλλά απλά ενσωματώνουμε τις δυνάμεις μας σε μια, ενιαία 
εταιρεία».

Στην εκδήλωση έδωσε το παρών ο υφυπουργός Μεταφορών, Βασίλης Οικονόμου, ο
οποίος αναφέρθηκε στις ενέργειες που διεξάγει το υπουργείο για την ανασυγκρότηση
και βελτίωση των σιδηροδρομικών υπηρεσιών, η πρόεδρος της ΡΑΣ, Ιωάννα
Τσιαπαρίκου, η οποία επανεμφανίστηκε σε δημόσια εκδήλωση για τον 
σιδηρόδρομο έπειτα από σχεδόν 2 έτη, ο πρόεδρος του ΟΣΕ Γιώργος Ιωάννου, το
διοικητικό συμβούλιο της ΠΟΣ – ΜΣΤ και πλήθος σιδηροδρομικών και εκπροσώπων
σωματείων από τα μέσα σταθερής τροχιάς.

Όπως επισημάνθηκε από όλους, κεντρική επιδίωξη αποτελεί η σταδιακή ανάκτηση
της εμπιστοσύνης του επιβατικού κοινού στον σιδηρόδρομο και η βελτίωση των
παρεχόμενων υπηρεσιών.


